

REFERAT

Mødedato: 27. oktober 2021

Mødested: MS Teams

Mødeemne: UVA-EKA-båndmøde

Deltagere: Mette Qvist Jensen (MQJ), Marian Holmslykke (MAR), Karoline Engsig-Karup (KEK), Søren Anker Andersen (SAA), Thomas Vestergaard (THV)

Gæster: Morten Bak Josefsen (pkt. 3.1)

Afbud: Theresa Albøge Laursen (TAL), Aske Dahl Sløk (ADS), Trine Eske Kvitzau (TEK)

1. **Godkendelse af referat ([findes i Teams](#))**

Godkendt

2. **Godkendelse af dagsorden**

Godkendt

3. **Drøftelsespunkter**

3.1. Overførsel af specialer fra DE/WISEflow til Pure (se bilag)

Der har siden foråret været arbejdet på en løsning, hvor ikke fortrolige specialer høstes direkte i hhv. DE og WISEflow til udstilling i det Kongelige Biblioteks søgedatabase.

Procesplan for arbejdet og et notat, der fortæller nærmere om løsningen findes i Teams.

Morten Bak fortalte om projektet. Morten oplyste, at der er udfordringer med leverandøren af PURE (Elsevir), hvilket kompliceres yderligere af, at systemejerskabet ligger hos det Kongelige Bibliotek.

Der kører en pilotperiode i forbindelse med vintereksamen 2022.

MAR oplyste, at der ligger en bunke specialer på BSS/i WISEFlow og venter på, at der er hul igennem via integrationen til PURE.

Opgaven med at tage fat i de eksisterende bilaterale aftaler, der pt findes med fakulteterne for at ensrette aftalerne ligger hos det Kgl. Bibliotek.

3.2. Drøftelse af hjemvisning fra styrelsen - sikring af ny problemformulering ifb specialer.

MAR: Der er brug for systemunderstøttelse. BSS undersøger om WISEFlow kan bruges. Der er møde med leverandøren i næsten uge.

MQJ: ARTS undersøger, om SurveyXact kan understøtte det.

KEK: Problemet håndteres pt håndholdt på HE.

SAA: Nat/Tech-specialegeneratoren bruges.

Båndet er enige om, at der bør være en så fælles løsning, som muligt. Derfor indkaldes til fysisk erfaringsudvekslingsmøde. MQJ indkalder. Båndmedlemmerne sender navne på medarbejdere, der skal med. Hvis der ikke kommer navne, så indkaldes båndmedlemmet.

3.3. Drøftelse af udkast til nyt kommissorium (se bilag)

Punktet udskydes til næste møde.

**4. Opfølgning på handlingspunkter fra sidste referat
Intet**

5. Pipeline for båndmøder i efteråret 2021

Papirudgaver af opgavesæt ved digitale stedprøver (se pkt. 3.2 møde 21/5-2021). Punktet tages op når ny eksamenskoordinatorer startet, dvs. efter 1/11.

Koordinering af pladser ved eksamener i efteråret tages op ved behov.

6. Evt.

Næste møde 10/11. Hverken Karoline eller Søren kan. Fastholde, flytte aflyse?

Mødet flyttes til 23/11 kl 12-14